

Question 1
RFP 1000162499

As the RFP says "The Tobacco Programming and Stakeholder Engagement unit wishes to work with established academics who are experts in the evidence of tobacco reduction and control." Will Health Canada be considering responses from consulting firms which do not have a direct link to an academic institution?

Health Canada will accept a proposal from any bidder meeting the experience and other requirements stipulated in the Request for Proposals, regardless of whether the bidder is associated with an academic institution or not.

Étant donné que la DP indique que « L'Unité des programmes de lutte contre le tabagisme et de mobilisation des intervenants souhaite collaborer avec des universitaires reconnus qui sont des experts en matière de recherches concluantes sur la lutte contre le tabagisme. », Santé Canada considérera-t-il les réponses de sociétés de conseils n'étant pas directement liés à une institution universitaire?

Santé Canada acceptera la proposition de tout soumissionnaire respectant l' expérience et les autres exigences stipulées dans la Demande de propositions, que le soumissionnaire soit associé ou non à une institution universitaire.